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From one of Britains best-kept secrets, the novelist whom the Independent said writes
better than almost anyone of her generation, comes this brooding tale of the
murderous ties that bind a mother and daughter. Abandoned at birth and shuttled
among foster homes, Nikki Black decides at twenty-eight to seek out her birth mother,
intent on killing her. Nikkis vengeance takes her to a remote island off the coast of
Scotland, where both the beaches and the inhabitants are full of artifacts from the past
that haunt the present. Here she discovers a witchlike mother who concocts remedies
in her dank kitchen and a stuttering, monstrous brother whose seemingly simple mind
is filled with stories of past islanders, crofters, and Vikings. Gradually her brothers
dangerous love and strange way of seeing the world transform Nikkis life in ways that
she and the reader could never expect. With her signature blend of psychological
intensity and strong moral underpinnings, Jane Rogers skillfully leads us into a primal,
almost mythic world where our darkest impulses and most profound fears are played
out to shocking consequence. Part fairy tale, part murder mystery, ISLAND is, like the
madness it depicts, terrifying, logical, and utterly consuming.
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一把calum脑内成colin我就想杀人。。。。苦逼的书少看好吗！！
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-----------------------------
Calum出场之前的时间是难熬的，读多了Nikki的内心自白会为她生活的痛楚而伤心，同
时也对她的行为感到胆寒。好在每次Calum的出现都会让人特别温暖。他的怪癖好他的
小习惯在我看来都美好得不得了。。Calum喜欢grin喜欢crouch说起话来总是结巴地拉
长好几个音。好多关于他的描写让我看得心里直痒，比如“He hugged his knees to his
chest, staring out to the
horizon”等等，然后我就脑补Colin演绎的画面~最后越来越好看，结局是没想到的，
虽然之前有被剧透过，但是这个绝对有二次冲击

-----------------------------
我是为了Colin Morgan看的，他在根据这小说拍成的同名电影中演主角之一Calum><
这里啥都不说了期待Colin对Calum的演绎！！！

-----------------------------
为了科总读这本书。Unimpressed.

-----------------------------
Island_下载链接1_

书评

看这本书完全是因为Colin
Morgan在根据这小说拍成的同名电影中演主角之一Calum，电影还没上映。不过已经
盼了好久了~为了更好的理解和欣赏这电影所以忍不住忽略剧透而看这书，这样虽然看
电影的时候也许没有新鲜感了，但是从另一个方面也许可以更好的理解电影和人物。也
更好的欣...  
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